
Generalforsamling d. 1.2. 2017 i Gadevang Tennisklub. 
 
Punkt 1.: Valg af dirigent 
Finn Jellingsø blev valgt som dirigent uden modkandidat. 
 
Dirigenten fastslog at generalforsamling var rettidigt indkaldt og blev afholdt indenfor den periode 
vedtægterne foreskriver. 
 
Punkt 2.: Formandens beretning 
Jeg vil gerne fokusere på hvad klubben tilbyder medlemmerne i 2017, hvorfor min beretning vil 
handle om dette. 
 
Træning: 

Der har været stor tilslutning til træningen i 2016. 83 medlemmer har været tilmeldt træning 

Heraf har været 22 juniormedlemmer, hvilket er markant flere end tidligere år, og der var været 
flere, som har ønsket at tilmelde ungdomsspillere til træning efter sommerferien, hvilket jo igen er 
tegn på succes med nuværende hold. 

 

Forslag til 2017: 

A) Træning start:  Mandag d. 1. maj 2017. 
B) Udvidelse af træningssæsonen ved på sidste træningsplanlægningsmøde 2016: 

9 gange før sommerferien og 4 gange efter ferien.  

Bestyrelsen ønsker at vi fortsætter med et lukket træningshold for serieholdene, men 
motionistholdets lukkede træning ikke skønnes relevant.  

 

Arrangementer 2017: 

 

A. Standerhejsning:  

29.4 kl. 12  

 

B.Fredagstennis:  

19.5. kl. 18  

16.6. kl. 18 



Vi vil gerne have medlemmer i gang med at spille tennis og gøre os attraktive for ungdomsspillerne 
også. Peter har ansvaret for disse to arrangementer og vil forsøge at tiltrække flere 
ungdomsspillere, evt. i samarbejde med Lars.  

Der skønnes ikke at være tid til fredagstennis efter sommerferien, hvor der stadig kører træning og 
klubturnering fra ca. 12.8 

 

C. Arbejdsdag, forslag 

6.5 kl. 10-13 

 

D.GTK’s deltagelse i Byfesten, lige før børnenes skoleferie  

Vi fortsætter med at stille minitennis udstyr op på selve festdagen.  

 

E.Klubturneringen:  

Ingen særskilte kommentarer, turneringsledelsen fastsætter til hver tid retningslinjerne.  

 

F. Søndagstræning kl. 10-12 fortsætter for holdspillerne 

Kører hele sæsonen, Bo udsender SMS påmindelser om træning og banerne reserveres af klubben. 

Vi har prøvet at arrangere fællestennis for C række spillere, men uden held i sæsonen 2016, så det 
fortsætter ikke i 2017. 

 

G.DGI tennisskole og evt. fortsættelse af DGI medlemskab:  

Tennisskolen var en stor succes de første år, men nu er interessen meget lav for klubbens 
medlemmer.  

Johanna undersøger mulighederne for tennisskole i uge 26. 

 

H. Årets tennisfest og Klubturneringsfinalerne: 

Lørdag d. 9.9. 

Fest og klubturneringsudvalg står for arrangementerne. 

 

GTK hold 2017:  



Alle hold på nær U-16 fortsætter. Ikke ændringer på hold-Kaptain siden. 

Som afløser for U-16 holdet tilmeldes et herrehold i stil med tidligere Serie 4 hold. Grundstammen 
er U-16 holdet. Der er 5-6 lørdagskampe og der spilles både single og double.  

 

Øvrige tiltag: 

Vi udarbejder en A4 brochure i stil med sidste år og uddeler den i slutningen af marts eller primo 
april. Billeder findes på GTK facebook side. Jeg foreslår vi trykker oplaget i år, så vi har brochurer at 
dele ud af i klubhuset og i Jordnær mv. 

 
 
Punkt 3: Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 
Kasserer Camilla fremlagde det reviderede regnskab for 2016. 
 
Den ordinære drift var påvirket af to begivenheder, hvoraf lysanlægget var planlagt mens 
driftsforstyrrelser med pumpen var uforudset. 
 
Vi havde afsat et budget på kr. 250.000 til indkøb og anlægsomkostninger til lys på bane 1 og bane 
2. Anlægget blev monteret i maj og der var en trofast skare af medlemmer som arbejdede 
stenhårdt med nedgravning af mastesokler og senere montering af master. Omkostningerne total 
set blev knapt kr. 230.000. For at kunne sammenligne driften af klubben med tidligere år blev det 
besluttet at straks-afskrive lysanlægget. 
 
Banevedligeholdelsen er normalt ca. kr. 40.000, hvor vi havde et overforbrug i 2016  på knapt kr. 
35.000 p.g.a. en defekt pumpe som krævede gentagende besøg af VVS og elektrikere, da pumpen 
slog sikringer og måtte tilses mange gange.  
 
Alt i alt realiserede klubben, før straks-afskrivninger, et overskud på kr. ca. 12.500 
 
Bestyrelsen betegner dette resultat som tilfredsstillende og regnskabet er godkendt af klubbens to 
revisorer før Generalforsamlingen. (Allan Jacobsen og Per Maribo) 
 
Generalforsamlingen godkendt regnskabet. 
 
Punkt 4. Godkendelse af budget og kontingent  
Budgettet for 2017 er kr. ca. 200.000 på indtægtssiden og der forventes udgifter til ca. kr. 160.000. 
 
Så bestyrelsen indstiller et budgetoverskud for 2017 til godkendelse på Generalforsamlingen på kr. 
40.000. Beløbets størrelse afhænger dog af om det bliver nødvendigt med indkøb af en ny 
boldkanon, som skønnes af koste knapt kr. 20.000. 
 
Der ligges ikke op til ændringer af kontingenter. 
 



Budgettet og kontingentbetalingen blev godkendt af bestyrelsen. 
 
Punkt 5. Valg af bestyrelsesmedlemmer:  
 
Ifølge vedtægter kræves en syv mands stor bestyrelse og en suppleant. 
 
Valget af bestyrelse foregik uden diskussion da de medlemmer som var på valg genopstillede og 
de medlemmer som ikke var på valg genopstillede også: 
 
1) Bo Windahl, på valg og genvalgt. 
2) Peter Neville, på valg og genvalgt. 
3) Johanna Schoeller, ikke på valg og fortsætter. 
4) Camilla Vest Therp, ikke på valg og fortsætter. 
5) Flemming Hansen, ikke på valg og fortsætter. 
6) Lars Møller, ikke på valg og fortsætter. 
7) Anja Munkholm, ikke på valg og fortsætter 
 
Bestyrelsen takker for valget og poster er allerede fordelt på Generalforsamlingen. Det er de 
samme som i 2016 og findes på klubbens web site. 
 
Punkt 6. Valg af bestyrelsessuppleant 
Dirch Cornelsen blev genvalgt. 
 
 
Punkt 7. Valg af 2 revisorer og en revisorsuppleant  
Allan Jacobsen fortsætter 
Per Maribo fortsætter 
 
Revisorsuppleant blev udnævnt: Finn Jellingsø. 
 
Punkt 8. Forslag fra medlemmerne. 
 
Sådanne forslag skal fremsættes skriftligt til formanden senest 10 dage før generalforsamlingen.  
Vi har Ikke modtaget forslag fra medlemmerne. 
 
Punkt 9. Forslag fra bestyrelsen 
Kun forslag til aktiviteter i 2017 jf. formandens beretning. 
 
Punkt 10. Eventuelt     
Ikke relevant. 

Bestyrelsen takker for en god sæson i 2016 og byder alle eksisterende og nye medlemmer 
velkommen i 2017. 

Tak for et godt møde. 


